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Z á p i s 
 

z 26. jednání Výboru bezpečnostního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 31.08.2020 od 15 hodin, v zasedací místnosti Karla Poláčka 9-P1.905, 

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny, která je přílohou zápisu 
 
 
Program jednání: 

1. Zahájení  
2. Schválení programu, schválení hostů, volba ověřovatele zápisu 
3. Ochrana měkkých cílů 
4. Aktuální informace o činnosti IZS (ZZS KHK, HZS KHK, KŘP KHK) a odd. krizového řízení 
5. Zpráva o činnosti výboru bezpečnostního za 1. pol. 2020 
6. Různé 
7. Závěr  
     

 
K bodu 1 
Zahájení  
 
26. jednání výboru bezpečnostního zahájil a řídil předseda výboru Ing. Jan Sobotka. Přivítal 
přítomné členy výboru, přizvané hosty MUDr. Libora Senetu, brig. gen. Ing. Petra Petříka, Ing. 
Miroslava Pejška a Mgr. Ivanu Kudrnáčovou, vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů  
a dotací. Ing. Sobotka konstatoval, že je přítomno 8 členů z 15, výbor je usnášeníschopný.  
V průběhu jednání se dostavili další 2 členové výboru, celkový počet přítomných členů 10. 
Předseda výboru uvedl, že zápis 25. jednání byl ověřen.  
  
 
K bodu 2 
Schválení programu, schválení hostů, volba ověřovatele zápisu  
 
Předseda výboru seznámil s návrhem programu (bod Poskytnutí dotací na individuální účel byl 
z programu stažen), ověřovatelem zápisu byl navržen Ing. Petr Kubát, hosté byli představeni již 
v úvodu. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
1. hlasování: 
         Pro  8 
         Proti  0  
         Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ VB/26/108/2020 
Výbor bezpečnostní  
 
I. schvaluje 

1. program 26. jednání výboru bezpečnostního 
2. přítomné hosty dle prezenční listiny 
3. ověřovatele zápisu Ing. Petra Kubáta 

 
 
K bodu 3 
Ochrana měkkých cílů 
 
Mgr. Kudrnáčová přednesla Zprávu k zapojení se KHK do Dotačního programu pro zvýšení 
ochrany veřejných prostranství a objektů (akcí) veřejné správy, škol a školských zařízení jako 
měkkých cílů. V roce 2019 požádal kraj MV o 1,8 mil. Kč, žádosti bylo vyhověno v plné výši. 
Výše dotace je 100%, bez spoluúčasti. V roce 2020 obdržel kraj z MV téměř další 3 mil. Kč, za 
které pořídí mobilní bezpečnostní prostředky ke zvýšení ochrany a zabezpečení veřejných 
prostranství v KHK a nechá zpracovat vyhodnocení ohroženosti měkkých cílů a bezpečnostní 
plány pro vytipovaná veřejná prostranství a školy. Pokud bude vyhlášen dotační titul na ochranu 
měkkých cílů i v roce 2021, kraj této možnosti opět využije.  
 
Diskuse: JUDr. PhDr. Ondráček, Ph.D., Mgr. Kudrnáčová, Ing. Outlý, p. Balcárek, p. Lejsek,  
    Ing. Sobotka, p. Šváb  
 
Odbor regionálního rozvoje, grantů a dotací ve spolupráci s odborem školství oslovily všechny 
krajské školy, k využití dotačních prostředků se jich však přihlásilo pouze několik. Přestože PČR 
i města osvětu dělají a finančních prostředků je dostatek, administrativní zatížení mnohá vedení 
škol odrazuje. Školy by si měly uvědomit, že zdraví a bezpečnost dětí by měly být na prvním 
místě. Členové výboru z řad učitelů zmínili postupy, které jejich školy využívají, aby byla 
bezpečnost žáků zajištěna v maximální možné míře. Jedním z řešením by mohli být asistenti 
prevence kriminality z řad bývalých příslušníků policie, kteří by působili v jednotlivých školách.  
 
K návrhu řešení Mgr. Kudrnáčová uvedla, že požádají o doplnění do programu možnost uplatnit 
způsobilé mzdové výdaje.  
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
2. hlasování: 
         Pro  8 
         Proti  0  
         Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ VB/26/109/2020 
Výbor bezpečnostní  
 
I. bere na vědomí 
 informaci o zapojení se Královéhradeckého kraje do Dotačního programu pro zvýšení  
 ochrany veřejných prostranství a objektů (akcí) veřejné správy, škol a školských zařízení  
 jako měkkých cílů v letech 2019 – 2020 
II. podporuje 
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 zapojení se KHK do Dotačního programu pro zvýšení ochrany veřejných prostranství a  
 objektů (akcí) veřejné správy, škol a školských zařízení jako měkkých cílů 
  
 
 
K bodu 4 
Aktuální informace o činnosti IZS (ZZS KHK, HZS KHK, K ŘP KHK) a odd. krizového 
řízení 
 
Ředitel KŘP KHK brig. gen. Ing. Petřík informoval o personální situaci, nábory probíhají, od 
01.09.2020 nastupují do služebního poměru další policisté. K bezpečnostní situaci v kraji uvedl, 
že je stabilizovaná, objasněnost případů je velká. Po domluvě s policejním prezidentem bude 
v kraji zřízeno další dálniční oddělení – prozatím v Jaroměři, po otevření dálnice pak ve Stříteži.  
 
Diskuse: Ing. Sobotka, brig. gen. Ing. Petřík, JUDr. PhDr. Ondráček, Ph.D., p. Slezák, MUDr.  

   Mašek, Ing. Outlý, p. Balcárek 
 

V diskusi zmíněno, že prochází legislativní změnou hranice trestnosti u majetkových trestných 
činů, změnou prošla také délka promlčecí doby ve vztahu k trestní odpovědnosti za trestné činy 
obecně. Další informace se týkaly dopravně bezpečnostních opatření ve Špindlerově Mlýně 
v souvislosti s očekávanou sportovní událostí nebo problematické situace na D11, přestupcích 
cizinců a složitém vymáhání sankcí. Diskusi uzavřela informace o preventivním testování 
policistů na koronavirus.  
 
Ředitel HZS KHK brig. gen. Ing. Mencl se jednání nezúčastnil. 
 
Ředitel ZZS KHK MUDr. Seneta navázal na slova brig. gen. Ing. Petříka, celorepublikově došlo 
k navýšení počtu pacientů s Covid-19, další nárůst se očekává s návratem z dovolených a 
návratem dětí do škol, KHK je v současnosti mezi kraji na posledním místě s pacienty, kteří jsou 
ve vážném stavu hospitalizováni. OOP má ZZS nyní dostatek, poděkování patří kraji i policii za 
zajištění ZZS ochrannými prostředky v době nouze.  
 
Vedoucí odd. krizového řízení Ing. Pejšek shrnul činnost oddělní v době nouzového stavu, 
poukázal na nedostatky registru poskytovatelů zdravotní péče.  
 
4. hlasování: 
         Pro  10 
         Proti  0  
         Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ VB/26/111/2020 
Výbor bezpečnostní  
 
I. bere na vědomí 

aktuální informace o činnosti IZS (ZZS KHK, KŘP KHK) a oddělení krizového řízení  
II. vyslovuje  

poděkování ZZS KHK, HZS KHK, KŘP KHK a oddělení krizového řízení za  
 příkladní nasazení v souvislosti s koronavirovou nákazou 
III. vyslovuje  

upřímné poděkování občanům, kteří se aktivně zapojili do zvládnutí krizové situace, která  
nastala v souvislosti s koronavirovou nákazou 



 

 4 

 
 
 
K bodu 6 
Zpráva o činnosti výboru bezpečnostního za 1. pol. 2020 
 
V souladu s Jednacím řádem zastupitelstva a výborů Zastupitelstva KHK předkládají výbory 
zastupitelstvu, prostřednictvím předsedy výboru, písemnou zprávu o své činnosti za předešlý 
rok. Protože se krajské zastupitelstvo v tomto volebním období sejde v září naposledy a uzávěrka 
materiálů pro jednání je 31.08.2020, předkládá se zpráva o činnosti výboru bezpečnostního 
pouze za 1. pololetí 2020.  Členům výboru byl tento materiál zaslán elektronicky před vlastním 
jednáním a předložen na vědomí.  
 
Předseda Ing. Sobotka shrnul činnost výboru nejen za 1. pololetí letošního roku, ale za celé 
volební období, poděkoval členům výboru za konstruktivní a věcná jednání, stálým hostům za 
jejich aktivní přístup a ocenil přenos informací od členů výborů, kteří jsou také členy Parlamentu 
ČR.  
 
5. hlasování: 
         Pro  10 
         Proti  0  
         Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ VB/26/112/2020 
Výbor bezpečnostní 
 
I. bere na vědomí 

Zprávu o činnosti výboru bezpečnostního za 1. pol. 2020 
 
 
 
K bodu 7 
Různé 
 
Diskuse: JUDr. PhDr. Ondráček, Ph.D., Ing. Sobotka, MUDr. Seneta, p. Podal, p. Šváb,  
                p. Kubát, p. Pejšek, p. Balcárek 
 
1/ zřízení stanice horské služby v Orlickém Záhoří – staví se lanová dráha, buduje se zde další 
rekreační středisko, dojezdové časy v případě problému jsou však dlouhé.  
 
2/ poděkování předsedovi výboru Ing. Sobotkovi za jeho přínos pro výbor bezpečnostní. 
 
6. hlasování: 
         Pro  10 
         Proti  0  
         Zdržel se 0 
 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ VB/26/113/2020 
Výbor bezpečnostní 
 
I. vyslovuje  

poděkování předsedovi výboru Ing. Janu Sobotkovi za jeho přínos pro výbor  
bezpečnostní 

 
 
3/ regulace turistů v pohraničí a horských oblastech z důvodu ochrany přírody, příroda by  
    měla být přístupná, ale za jasně daných podmínek. 
 
 
 
K bodu 8 
Závěr 
 
Předseda výboru poděkoval členům výboru a přizvaným hostům za účast na jednání a vzhledem 
k tomu, že bylo v tomto volebním období jednáním posledním, ještě jednou poděkoval všem za 
spolupráci a popřál mnoho úspěchů a pevné zdraví. 
 
V 16.45 hodin bylo jednání výboru ukončeno.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zapsala: Ing. Věra Drábková, tajemnice výboru bezpečnostního 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 

 
 
 
 

 


